
ŠE ENKRAT: VELIKO SLAVJE

Na nekatere so pozabili?
V vašem časopisu sem prebral

informacijo o podelitvi Bloudkove
značke telesnokulturnim delavcem
iz občine Bežigrad. Med nagrajenci
sem zasledil tudi dva košarkarska
delavsa koSarkarskega kluba Ježi-
ca Pri tem se mi je zastavilo vpra-
šanje, zakaj samo dva košarkarska
delavca Znano je. da je bilo pred
leli v občini Bežigrad pet košark-
skih klubov: Ježica, Stadion, Sav-
sko naselje. Zarja in Črnuče. Po
portoroških sklepih so bila ta oko-
Ija primorana prenehati z delova-
njem in se zato za Bežigradom tek-
movalna košarka trenutno odvija le
v okviru enega kluba - KK Ježica
Po moji aceni bi kljub navedeni si-
tuaciji zaslužilo za svoje delo priz-
nanje (konkretno Bloudkovo znač-
ko) še nekaj bežigrajskih košarkar-
skih delavcev Zdolgoletnirr, delom
v košarki (sicer na vsi v okviru KK
Ježica) izponjujejo kritenje za po-
del|6vanje Bloudkovih značk ver-
letno še naslednji

- Andrej Kobilica. funkcionar.
trener in sodnik,

- Mitja Radoševič. funkcionar in
sodnik;

- Stasil Burja. funkcionar in so-
dnik;

- Aleksander Škraban, igralec.
funkcionar in trener;
* - Janez Ribnikar. igralec in tre-

ner;
-Simon Oblak, mednarodni so-

dnik;
- Ostoj Kristan, funkcionar in

trener in verjetno še kdo
Nekaten izmed navedenih so v

okviru vadbe v ŠšD-jih vzgojili tudi
igralce sedanjih tekmovalnih ekip
pri-KK Ježica

Sedanja uprava KK Ježica je ver-
letno edina verodostojna v občini.
da vodi evidenco o vseh bežigraj-
skih košarkarskih delavcih in tudi
posreduje podatke o njih občmski
ZTKO oz TKS Če pa evidence ni-
majo. bi se na navedene osebe lah-
ko obrnili direktno, saj le-te niso
neznane V obodbju desetih oz
dvajsetih let so se in se še srefiujejo
ali sodelujejo skupaj na košarkar-
skih ignščih, eni v taki, drugi pa v
drugačm obliki in zato nanje ni mo-
gofie pozabiti

Moje pismo naj velja le kot do-
bronamerno opozorilo. da se ko-
Sarka za Bežigraddm neodvijalev
okviru kožarkarskega kluba Ježica.

Tomaž Strickberger
HošiminMova 5.


